

Franckesche Stiftungen zu Halle

**Joh. Andr. Qvenstedii, SS. Theol. D. & Prof. Publ. Ordin. in
Acad. Witteberg, Ethica Pastorum, & Instructio Cathedralis,
sive Monita, Omnibus ac ...**

Quenstedt, Johann Andreas

Wittebergæ, 1708

VD18 13565508

LXI. Probè animadvertat, ad quod Genus Gausae textus Biblicus, quem
explicare constituit, directê pertineat; an scil. ad informationem, vel ad
refutationem, vel ad correctionem, vel ad morum ...

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213082](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213082)

diu pietatis excoitet & inflammet, iratos mitiget, pigros exacuât, tumidos rerundat, desides horiatu succendat, tristes & afflictos consoletur. Rectè *Augustinus* Lib. IV. de doctr. Christ. cap. 4. initio. *Debet, inquit, diuinarum scripturarum tractator & doctor, defensor recte fidei & debellator erroris & bona docere & mala dedocere, atque in hoc opere sermonis conciliare aduersos, remissos erigere, nescientibus quid agatur aut expectare deb. ant, intimare.* Vanæ, vanissimæ sunt Conciones illæ, quæ non diriguntur vel ad fidei confirmationem, vel herodoxias refutationem, vel morum emendationem, vel morum emendationem, vel denique afflictorum consolationem.

LXI.

Probe animadvertat, ad quod *Genus* Causæ textus Biblicus, quem explicare constituit, directè pertineat; an scil. ad informationem, vel ad refutationem, vel ad correctionem, vel ad morum instructionem, vel denique ad consolationem directus sit.

Ephynais.

I Deo hoc sedulo dispiciat Concionator, 1. ut
sco-